
  
  05.2025מן המðיין   פרוטוקול ישיבת מליאה 

  17:00  : שעה   06.05.2025: מיום
  

יום    , , התכðסה היום        06.05.2025ה    שלישימליאת המועצה המקומית אעבלין 
מס'   המðיין  מן  לכלל    17:00בשעה   05/2025לישיבתה  מראש  שðשלחה  הזמðה  ע"פ 

  . חברי המועצה
  

  : משתתפים
 ראש המועצה   – שריף חידר   - 1
 סגן ממלא מקום   –תאיר סלים   - 2
   סגן   –  עזאם יוסף  - 3
  סגן   –אברהים חטיב   - 4
 חבר   –  מוסא אבו גðימה   - 5
  חבר   –תאיר חורי   - 6
 חבר    –  חכמת סקראן  - 7
 חבר  – עלי חידר  - 8
 חבר  –  ðדאל אדריס  - 9

  
עו"ד    -3גזבר המועצה    – ח'טיב ח'טיב    -2מðכ"ל  המועצה    – אמיר חביב    - 1:    השתתפו

  מבקר פðים.  –עו"ד עמאד גזאווי   - 4יועץ משפטי  –תומר בראון  
  

  . 17:10: ראש המועצה מר שריף חידר פתח את הישיבה בשעה
  

הצלחה   לו  ומאחל  ðדאל אדריס  מר  החדש  המועצה  חבר  את  מברך  המועצה  ראש 
  במילוי תפקידו .

  ðשבע אימוðים . חבר המועצה החדש מר ðדאל אדריס 
  

  על הסדר:מ ים: מבקש להוסיף ðושא ראש המועצה
בסך   .1 תב"ר  עבור    43,000אישור  בדרכים  לבטיחות  הרשות  התחבורה  ממשרד   ₪

 .עבודות בטיחות בדרכים 
  

  ההוספה אושרה פה אחד
לצו המועצות המקומיות עבור מðהל   143אישור עבודת חוץ בהתאם לסעיף  .2

 מחלקת חיðוך ד"ר ח'אלד שיח אחמד  
 

  החלטה : ההוספה אושרה פה אחד 
  

  הðושאים הובאו להצבעה :
₪ ממשרד התחבורה הרשות לבטיחות בדרכים עבור עבודות    43,000תב"ר בסך  -1

  בטיחות בדרכים . 
  

  אושר פה אחד התב"ר 
  



  : המועצה  כמרצה   ראש  עובד   , החיðוך  מחלקת  מðהל  אחמד  שיח  ח'אלד  ד"ר 
לצו    143לפי סעיף  באוðיברסיטת תל אביב , ולפי החוק צריך אישור מליאת המועצה  

, לסוף שðת הלימודים הðוכחית   30.08.2025, מציע לאשר לו את הבקשה עד לתאריך 
  ם . ועד אז ðעשה בדיקה לכלל העובדי

  
ד"ר ח'אלד שיח אחמד בן הכפר שלðו , וממה שאðי יודע ממלא תפקידו  :    עלי חידר

  ועובד כמרצה בימי ראשון יום החופש שלו ..מה הבעייה בכך ? 
  

: כיום ד"ר ח'אלד בבעיה כי יש תלוðה וכולðו רוצים לעזור לו , לכן    אברהים חטיב
כרגע ðעזור לו בהתאם להצעת ראש המועצה ועד אז ðעשה בדיקה לכלל העובדים אשר  

  עובדים עבודה ðוספת . 
  

: האם הוא לא ממלא את תפקידו כראוי ? אם הוא ממלא תפקידדו ולא    ðדאל אדריס
  לא ðאשר לו ! פוגע בעבודתו אז מה הבעייה לאשר לו , ואם לא ממלא תפקידו אז 

  
: מבדיקה כללית , כיום יש מספר עובדים שעובדים בעבודה ðוספת וזה    ראש המועצה

פותח לðו פתח לעוד עובדים והדבר עלול לפגוע בתפקוד המועצה . כרגע מציע לאשר  
ועד אז ðבדוק את כלל העובדים וðקבל    30.08.2025לד"ר חאלד עד סוף שðת הלימודים  

  החלטה בהתאם . 
  

  : אðי בעד כל בן אעבלין אשר עובד באקדמיה , זה כבוד גדול לכל הכפר .  עלי חידר
  

  הצבעה : 
אישור מליאת המועצה לבקשת ד"ר ח'אלד שיח אחמד מðהל מחלקת החיðוך לעבודת  

  ובכפוף להðחיות החוק .   30.08.2025לצו , וזאת עד לתאריך   143חוץ בהתאם לסעיף  
  
  

  החלטה : מאושר פה אחד 
  

מס'   .1 המðיין  מן  לא  המועצה  מליאת  פרוטוקול  מיום   01.2025אישור 
18.01.2025  . 

  
  בעד : כל הðוכחים מלבד ðדאל אדריס  

  ðמðע : ðדאל אדריס (לא השתתפתי )  
  החלטה : אושר ברב קולות

  
  אישור ðציג המועצה ברשות ðיקוז וðחלים גליל מערבי . -2
  
  

מהðדס המועצה כðציג המועצה   –מציע למðות את מר אוסמה דעים :  ראש המועצה
  . ברשות ðיקוז וðחלים 

  
  החלטה : מאושר פה אחד 

 
  



חוזר    -3 הðחיות  לפי  דעים  אוסמה  המועצה  מהðדס  לשכר  המועצה  מליאת  אישור 
  .  24.09.2017, הוראות חוזר משרד האוצר מיום מðכ"ל משרד האוצר ומשרד הפðים 

  
,    75%: אðי מציע לאשר שכר בהתאם לחוזר בשיעור    ראש המועצה משכר מðכ"ל 

  בעתיד ðוכל להעלות ככל האפשר . 
  

  אחד החלטה : מאושר פה 
  

אשרור החלטת מליאת המועצה  להגשת ערר בעðיין שריף מואסי , בעðיין   -4
  . 30.01.2025בהתאם לאישור טלפוðי מיום   –  261-1346733תוכðית 

  
  כמה זה עלה למועצה ? :  עלי חידר

  
כלום , המבקש ערך על חשבוðו הכל והמועצה יוצגה על ידי היועץ  :  ראש המועצה

  המשפטי . 
  

  החלטה : אושר פה אחד 
  

  . 2025 – העמדת רכב וחðייתו התשפ"ה    –אישור המליאה לחוק עזר לאעבלין -5
  

מðת    ראש המועצה  ועל   , כבד  חðיוðי רכב  לתמוך בהקמת  הולך  : משרד התחבורה 
עליðו לאשר חוק עזק להעמדת רכב וחðייתו בכדי שðוכל    שðוכל לעמוד בקרטריוðים

  להקים ולתפעל את החðיון . 
  

  החלטה : מאושר פה אחד 
  
  130חלקות    12211בגוש    261-1448448. אישור המועצה כיוזמת לתוכðית מפורטת  6
, 221  .  

  
המועצה ובכפוף    ראש  בעלים  לאותם  חלקה  באותה  ירוק  שטח  הזזת  על  מדובר   :

  לחתימה על כתב שיפוי . 
  החלטה : מאושר פה אחד 

  
  אðי מבקש להיכðס לוועדות במועצה .:  ðדאל אדריס 

  
מציע לאשר את ðדאל אדריס בוועדות בהן כיהן קודמו מר סאלח  :  ראש המועצה

  מריסאת  
  

  החלטה : מאושר פה אחד 
  

  17:45המועצה הכריז על ðעילת הישיבה בשעה ראש 
  
  
  

  
 המועצה   מזכיר  -אמיר חביב 

 


